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Povjerenstvo za upravljanje kvalitetom 

Z A P I S N I K 

sa sjednice Povjerenstva za upravljanje kvalitetom  
održane 24. srpnja 2019. godine s početkom u 12:00 sati u Uredu dekana 

 

Prisutni 
članovi: 

Lana Vanić, dipl.iur., prof.dr.sc. Stjepan Kožuh, doc.dr.sc. Ivan Ivec, izv.prof.dr.sc. 
Robert Pezer, Sanja Vujnović, inf. 

Ostali  
prisutni: 

izv.prof.dr.sc. Zdenka Zovko Brodarac, prof.dr.sc. Mirko Gojić, izv.prof.dr.sc. Ivan 
Brnardić, doc.dr.sc. Ivan Jandrlić, izv.prof.dr.sc. Natalija Dolić, izv.prof.dr.sc. Anita 
Begić Hadžipašić 

Opravdano 
odsutni: 

Branislav Branković, dipl.ing. 

Neopravdano 
odsutni: 

Tomislav Novak, student 

Gosti: / 

 

Dnevni red: 

1. Analiza rezultata ljetnog upisnog roka za akademsku 2019./2020. godinu i utvrđivanje 
interventnih mjera poboljšanja za jesenski upisni rok za akademsku 2019./2020. godinu 

2. Ostalo   

 

Točka 1. 

Rasprava 

Lana Vanić iznijela je rezultate ljetnog upisnog roka za akademsku 2019./2020. godinu na 
preddiplomski sveučilišni studij Metalurgija, preddiplomski sveučilišni studij Sigurnost, zdravlje na 
radu i radni okoliš i preddiplomski sveučilišni stručni studij Ljevarstvo. Osim toga, izneseni su 
podaci u vezi atraktivnosti navedenih studijskih programa i atraktivnosti znanstvenog polja 
navedenih studijskih programa, kao i komparacija sa sličnim studijskim programima u Republici 
Hrvatskoj. Također su izneseni dosadašnji podaci o stanju prijava za jesenski upisni rok. 
 
Zdenka Zovko Brodarac obavijestila je o odluci Sisačko-moslavačke županije da stipendira sve 
studente koji na jesenskom upisnom roku upišu preddiplomski sveučilišni studij Metalurgija sa po 
700 kn mjesečno, tijekom cijele kalendarske godine, pa nadalje, dok god student redovito obavlja 
svoje studentske obveze. Naglašena je činjenica da od 1. listopada stupaju na snagu članci 57.-88. 
Kolektivnog ugovora za znanost i visoko obrazovanje, kao i činjenica financiranja po upisanom 
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redovitom studentu. Svakako treba napraviti pregled uspješnosti studenata i njihovog kretanja 
kroz studij. Sadašnja situacija u industriji, demografiji, rezultatima državne mature, nikako nam ne 
ide u prilog. Treba dalje provoditi kampanju oglašavanja, a posebno ju naglasiti tijekom ljeta za 
jesenski upisni rok. U pripremi je pismo gospodarstvenicima (stipendije, raspoloživa radna snaga, 
stanje i perspektive). Svakako treba kontaktirati kandidate koji su bili prijavljeni na ljetnom 
upisnom roku, a nisu ostvarili svoje pravo upisa.   

Zaključci 

Kampanju oglašavanja treba i dalje provoditi, s pojačanom aktivnošću preko ljeta za jesenski upisni 
rok. Kampanju pojačati jumbo plakatima na području Siska i okolice i Zagreba. Treba kontaktirati 
kandidate koji su bili prijavljeni na ljetni upisni rok te distribuirati pismo gospdarstvenicima. 

Aktivnosti 

Pojačana aktivnost kampanje oglašavanja preko ljeta za jesenski upisni rok.  
Kampanju oglašavanja pojačati jumbo plakatima na području Siska i okolice i Zagreba.  
Kontaktirati kandidate koji su bili prijavljeni na ljetni upisni rok. 
Distribuirati pismo gospdarstvenicima. 

 

Točka 2. 

Rasprava 

Ostalih pitanja nije bilo. 

Zaključci 

/ 

Aktivnosti 

/ 

 

 
Predsjednica Povjerenstva za upravljanje kvalitetom  

 
 
 

Lana Vanić, dipl.iur. 
 




